
 

   

 

Beantwoording technische vragen 

Vergadering   Commissievergadering  Datum 18-nov-24 

Vragensteller   R. Lassche, CU 

Agendapunt/onderwerp Locatieontwikkeling vml USV terrein Paltheweg Nieuwleusen 

Portefeuillehouder  J.W. Uitslag (wethouder) 

Domein   Staf 

Contactpersoon  J. Elshof 

Contactgegevens  j.elshof@dalfsen.nl 

      

 

Vraag 1: 
Is bekend hoeveel mensen gebruik willen gaan maken van deze verhuismogelijkheid? En is een 
verhuizing vrijwillig of kan de gemeente dit opleggen? 
Antwoord: 
Op basis van de eerste geluiden van de huidige bewoners van Buitenplaats Hessummerland schatten 
wij in dat velen gebruik wensen te maken van een verhuismogelijkheid naar de flexwoningen. In het 
uiterste geval heeft de gemeente de mogelijkheid tot sluiting van een opvangplaats over te gaan, 
wanneer er een redelijke alternatief wordt geboden. Wij verwachten niet dat de gemeente hiertoe zou 
moeten overgaan. De flexwoningen zijn van betere kwaliteit dan de chalets op Buitenplaats 
Hessummerland. Met de invulling van deze locatie zijn we in staat: 

a. De taakstelling voor de opvang van deze vluchtelingen te halen; 
b. Het aantal opvangplekken op de locatie Buitenplaats Hessummerland te verminderen; 
c. Opvang te bieden voor de vluchtelingen welke nog in de particuliere opvang verblijven; 
d. Enkele kleinschalige opvanglocaties voor vluchtelingen af te stoten. 

 
 
Vraag 2: 
Het gaat om 4 en 6 persoonsunits. Biedt dit voldoende ruimte voor gezinnen om bij elkaar te blijven? 
En omgekeerd: is er voldoende privacy voor de mensen die als “vreemden” een huis gaan delen? 
Antwoord:  
Bij de inplaatsing van de Oekraïense vluchtelingen wordt rekening gehouden met de 
gezinssamenstelling. Op de huidige opvanglocatie van Buitenplaats Hessummerland worden de 
vluchtelingen opgevangen in 4 en 6 persoonsunits. 
 
Vraag 3: 
Het verkeersonderzoek doet een aantal duidelijke aanbevelingen, gaat de gemeente deze ook zo 
uitvoeren?  Hoe wordt bij die uitvoering al meegenomen dat ze straks passen in de ontwikkeling van 
de nieuwe wijk Oosterbouwlanden?  
Antwoord:  
Na een eerste toelichting op het plan hebben we met de direct omwonenden afgesproken een 
bijeenkomst met hen te beleggen over het verkeerskundig onderzoek. Ons college heeft nog geen 
uitspraken gedaan over de eventueel te nemen maatregelen. Daarvoor willen wij eerst de opvattingen 
van de direct omwonenden kennen. De projectleider Oosterbouwlanden zal tevens betrokken worden 
bij voorstellen over verkeerskundige maatregelen. 
 


